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Protokoll styrelsemöte 
 
 

Föreningens namn  Svenska Pudelklubben Norra avdelningen 

Datum   2024-10-08 

Plats   Teams 

Tid:   19.00 

Protokoll nr:  8 

Styrelsens sammansättning                         Ordförande          Mathilda Lindberg 

och närvaro                                                    Vice ordförande  Beatrice Utterström 

                                                                         Kassör                 Ann Hammarström 

                                                                         Sekreterare         Camilla Moqvist ej närvarande 

                                                                         Ledamot              Christel Sjödin 

                                                                         Ledamot              Olivia Steinholtz  

                                                                         Ledamot              Gunilla Sundling 

                                                                         Suppleant            Maria Wassberg 

                                                                         Suppleant            Christina Gunillasson 

 

1.  Mötet öppnas 
 

2.  Val av sekreterare 
Beatrice valdes till sekreterare av mötet. 
 

3.  Val av justeringsperson 
Christina valdes av mötet till justeringsperson. 
 

4.  Föregående Protokoll 
Föregående mötesprotokoll nr 7 gicks igenom och lades till handlingarna. 
Mötesprotokoll nr 6 gicks igenom om lades till handlingarna. 
 

5.  Ekonomi 
Inget nytt att informera. 
Ingen sammanställning av utställningen till Gnarp möjlig ännu. 
 

6.  Pudelnytt, Facebook och Hemsidan 

• Presentationer på hemsida och facebook  
Bea har fått in en presentation. Skickar ut mejl på nytt till alla 
styrelsemedlemmar som påminnelse. 

• Ny hemsida 
Förslag på ny hemsida finns att titta på, se mejl. Kom gärna med 
feedback. 

 A
M

L,
 C

G
, B

EU
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 

Sida 2 av 3 

 

• Pudelnytt 
Manusstopp 1 november. Utställningskommittén skickar in ett reportage 
från sommaren utställningar. Mathilda skriver ledaren för Norras sidor. 

7.  Rapport från Aktivitetskommittén  
Ingen nytt att rapportera. 
 

8.  Rapport från Utställningskommittén  

• Rapport från utställningar 
Alla utställningar för året är nu utförda. Generellt gått bra på 
utställningarna, inga direkta klagomål. Bra anmält till alla utställningarna 
under året. Digitala delen fungerat bra. 
Juniutställningen i Vännäs - Lite stressigt på juniutställningen pga 
domare som skulle hinna med flyg och dåligt väder. 
Juliutställningen i Piteå - trevlig stämning och bra domare. Många 
nöjda. Gått mycket back på denna utställning pga utländsk domare, dyr 
resa.   
Oktoberutställningen i Gnarp – bra stämning. Flutit på bra under dagen. 
Diskuterat avseende reseersättning för funktionärer. Mötet beslutade 
att tilldela icke heltidsfunktionärerna på utställningen i Gnarp 
reseersättning, halva resan för de som ställde ut. 

 

9.  Inkomna skrivelser 

• SKK avgifter utställning, prov och tävling 2025 – tagit del av. 
Vidarebefordrat till utställningskommittén. 

• Pudelklubbens nya webb – tagit del av. 

• Protokollsutdrag från CS 4/2024 (milersättning) - tagit del av. 

• Visning Pudelklubbens nya webb – tagit del av inbjudan. Ingen från 
styrelsen kunde tyvärr delta. 

• Fråga från medlem: Bekräftelse utställningsanmälan - Mathilda 
vidarebefodrat till utställningskommittén. 

• SPK Västra: Protokoll nr 6 2024-08-21 – tagit del av. 

• Fråga från medlem: Anmälan till Gnarp – Mathilda vidarebefordrat till 
utställningskommittén. 

• Webinarium om SKK Utställnings digitala system SKK Show Admin och 
SKK Dog Show – tagit del av. Vidarebefodrat till Utställningskommittén. 

• SPK-M protokoll 6, 7 och 8 – tagit del av. 

• Digitalt möte med avdelningarna 16 oktober – Mathilda, Beatrice och 
Gunilla deltar från styrelsen. 

 

10.  Övriga punkter 

• Årsmöte 
Diskussion om digitalt eller fysiskt. Mötet beslutade att ha digitalt 
årsmöte 16/2 2025 kl 10. 

• Planering årsmöte inklusive genomgång av styrelsens sammansättning 
för information till valberedningen. 
Motioner ska ha inkommit senast 9/2. Vi kan använda Teams för digitalt 
möte. Lista på ansvarsområden till mötet finns i Årsmötesmapp i 
Teams. 
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4 st nya; 
Ordförande 2 år, kassör 2 år, ny ledamot 2 år, suppleant 2 år. 
Beatrice ställer upp för omval, ledamot 2 år. 
 
Övriga har kvar 1 år på sitt mandat. 
 

• Lokal till uppfödarutbildningen i Norra – Maria Delham önskar tips. 
Förslag på lokal i Umeå, Gnarp och Luleå inkommit. 

• Milersättning, ändringar enl SKK - Mötet beslutade att milersättningen 
blir 25 kr, i enlighet med SKKs beslut. 

 
 

 Nästa möte 

• 19/11, kl 19. 

• 28/1, kl 19. 
 

11.  Mötet avslutas 
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Protokoll styrelsemöte 
 
 


Föreningens namn  Svenska Pudelklubben Norra avdelningen 


Datum   2024-10-08 


Plats   Teams 


Tid:   19.00 


Protokoll nr:  8 


Styrelsens sammansättning                         Ordförande          Mathilda Lindberg 


och närvaro                                                    Vice ordförande  Beatrice Utterström 


                                                                         Kassör                 Ann Hammarström 


                                                                         Sekreterare         Camilla Moqvist ej närvarande 


                                                                         Ledamot              Christel Sjödin 


                                                                         Ledamot              Olivia Steinholtz  


                                                                         Ledamot              Gunilla Sundling 


                                                                         Suppleant            Maria Wassberg 


                                                                         Suppleant            Christina Gunillasson 


 


1.  Mötet öppnas 
 


2.  Val av sekreterare 
Beatrice valdes till sekreterare av mötet. 
 


3.  Val av justeringsperson 
Christina valdes av mötet till justeringsperson. 
 


4.  Föregående Protokoll 
Föregående mötesprotokoll nr 7 gicks igenom och lades till handlingarna. 
Mötesprotokoll nr 6 gicks igenom om lades till handlingarna. 
 


5.  Ekonomi 
Inget nytt att informera. 
Ingen sammanställning av utställningen till Gnarp möjlig ännu. 
 


6.  Pudelnytt, Facebook och Hemsidan 


• Presentationer på hemsida och facebook  
Bea har fått in en presentation. Skickar ut mejl på nytt till alla 
styrelsemedlemmar som påminnelse. 


• Ny hemsida 
Förslag på ny hemsida finns att titta på, se mejl. Kom gärna med 
feedback. 
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• Pudelnytt 
Manusstopp 1 november. Utställningskommittén skickar in ett reportage 
från sommaren utställningar. Mathilda skriver ledaren för Norras sidor. 


7.  Rapport från Aktivitetskommittén  
Ingen nytt att rapportera. 
 


8.  Rapport från Utställningskommittén  


• Rapport från utställningar 
Alla utställningar för året är nu utförda. Generellt gått bra på 
utställningarna, inga direkta klagomål. Bra anmält till alla utställningarna 
under året. Digitala delen fungerat bra. 
Juniutställningen i Vännäs - Lite stressigt på juniutställningen pga 
domare som skulle hinna med flyg och dåligt väder. 
Juliutställningen i Piteå - trevlig stämning och bra domare. Många 
nöjda. Gått mycket back på denna utställning pga utländsk domare, dyr 
resa.   
Oktoberutställningen i Gnarp – bra stämning. Flutit på bra under dagen. 
Diskuterat avseende reseersättning för funktionärer. Mötet beslutade 
att tilldela icke heltidsfunktionärerna på utställningen i Gnarp 
reseersättning, halva resan för de som ställde ut. 


 


9.  Inkomna skrivelser 


• SKK avgifter utställning, prov och tävling 2025 – tagit del av. 
Vidarebefordrat till utställningskommittén. 


• Pudelklubbens nya webb – tagit del av. 


• Protokollsutdrag från CS 4/2024 (milersättning) - tagit del av. 


• Visning Pudelklubbens nya webb – tagit del av inbjudan. Ingen från 
styrelsen kunde tyvärr delta. 


• Fråga från medlem: Bekräftelse utställningsanmälan - Mathilda 
vidarebefodrat till utställningskommittén. 


• SPK Västra: Protokoll nr 6 2024-08-21 – tagit del av. 


• Fråga från medlem: Anmälan till Gnarp – Mathilda vidarebefordrat till 
utställningskommittén. 


• Webinarium om SKK Utställnings digitala system SKK Show Admin och 
SKK Dog Show – tagit del av. Vidarebefodrat till Utställningskommittén. 


• SPK-M protokoll 6, 7 och 8 – tagit del av. 


• Digitalt möte med avdelningarna 16 oktober – Mathilda, Beatrice och 
Gunilla deltar från styrelsen. 


 


10.  Övriga punkter 


• Årsmöte 
Diskussion om digitalt eller fysiskt. Mötet beslutade att ha digitalt 
årsmöte 16/2 2025 kl 10. 


• Planering årsmöte inklusive genomgång av styrelsens sammansättning 
för information till valberedningen. 
Motioner ska ha inkommit senast 9/2. Vi kan använda Teams för digitalt 
möte. Lista på ansvarsområden till mötet finns i Årsmötesmapp i 
Teams. 
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4 st nya; 
Ordförande 2 år, kassör 2 år, ny ledamot 2 år, suppleant 2 år. 
Beatrice ställer upp för omval, ledamot 2 år. 
 
Övriga har kvar 1 år på sitt mandat. 
 


• Lokal till uppfödarutbildningen i Norra – Maria Delham önskar tips. 
Förslag på lokal i Umeå, Gnarp och Luleå inkommit. 


• Milersättning, ändringar enl SKK - Mötet beslutade att milersättningen 
blir 25 kr, i enlighet med SKKs beslut. 


 
 


 Nästa möte 


• 19/11, kl 19. 


• 28/1, kl 19. 
 


11.  Mötet avslutas 
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